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Nieuwsbrief 30 juni 2024 
PvdA Zuid-Kennemerland 

 

We doen het goed, maar de basis is smal! 
 
Op de ALV van 3 juli treed ik terug als voorzitter. Het waren 4 mooie en leerzame jaren, 
waarin ik veel bevlogen mensen leerde kennen, interessante gesprekken voerde en heb 
ervaren hoe weerbarstig het politieke metier soms is. Terugkijkend ben ik er trots op dat we 
er met elkaar in geslaagd zijn in de coronatijd de gemeenteraadsverkiezingen in 2022 voor te 
bereiden. Een hele klus!  De uitslag was heel mooi: In alle gemeenten zijn we gegroeid en in 
Haarlem, Heemstede en Bloemendaal kwamen we in de coalitie. Dit was mogelijk omdat 
veel vrijwilligers meehielpen met het schrijven van de programma’s, de selectie van 
kandidaat-raadsleden en met campagne voeren. 
 
De volgende uitdaging staat voor de deur: de gemeenteraadsverkiezingen in 2026. Het lijkt 
nog ver weg maar de voorbereiding vergt veel tijd. Dat is één van de redenen om nu te 
stoppen zodat mijn opvolger aan dit proces leiding kan geven. Het spijt me dan ook dat het 
nog niet gelukt is een nieuwe voorzitter te vinden. Ik ben blij dat Daan Keiner bereid is als 
interim-voorzitter op te treden en hoop vurig dat er snel iemand opstaat die de klus gaat 
klaren. Continuïteit is ook belangrijk met het oog op de gesprekken met GroenLinks over de 
meest ideale vorm van samenwerking. Om de voortgang te waarborgen en de nieuwe 
voorzitter niet te veel te belasten, ben ik bereid de werkzaamheden rond deze 
ledenraadplegingen tot het eind van het jaar op me te nemen.  
 
Net als in andere sectoren van de samenleving is het in de PvdA de laatste jaren niet 
makkelijker geworden om leden actief te betrekken bij het verenigingswerk. We hebben 
gelukkig een actieve groep politici in de gemeenteraden en de colleges en dat willen we 
houden en zelfs uitbreiden. Daarvoor is het nodig dat meer leden bereid zijn om actief mee 
te doen. Juist nu hebben we iedereen nodig om het rechtse, kille klimaat om te buigen naar 
een solidaire, zorgzame en duurzame samenleving. Dus: zet je aarzelingen opzij en kom in 
actie. Dit is niet alleen fijn voor de samenleving maar zeker ook een verrijking voor jezelf! 
 
Met rode groet en dank, 
 
André Broekmans, voorzitter afdeling Zuid-Kennemerland 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Na de laatste bestuursvergadering in het Clubhuis,  
19 juni 2024 
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Verslag Ledengesprek in Haarlem over de 
samenwerking met GroenLinks 
 

Inleiding 
Op landelijk niveau hebben de PvdA en GL vergaande beslissingen genomen om 
gezamenlijk op te trekken in de Eerste en Tweede Kamer en voor de Europese verkiezingen. 
Deze beslissingen zijn mede ingegeven door de noodzaak een sterk links alternatief te 
bieden voor de verrechtsing in de politiek.  
 
In Haarlem is de situatie anders. Het is een progressieve gemeente met de PvdA (7 zetels) 
en GL (6 zetels) als grootste fracties in de gemeenteraad. Beide fracties werken al samen in 
de gemeenteraad en trekken sinds de vorige verkiezingen met elkaar op, ieder met een 
eigen programma en idealen. Ook de verenigingen werken samen door gezamenlijk 
campagne te voeren tijdens landelijke en Europese verkiezingen en houden 
gemeenschappelijke bijeenkomsten.  

 
Ledengesprek in Haarlem 
Het ledengesprek op dinsdag 18 juni jl. is een eerste 
bijeenkomst geweest waarin is gesproken over welke 
samenwerking voor de PvdA gewenst is.  
De mogelijkheden zijn:  

• samen met GL met één lijst, lijsttrekker en 
programma de gemeenteraadsverkiezingen van 2026 
ingaan; 

• beide partijen gaan net als in 2022 met een 
afzonderlijke lijst de verkiezingen in; 

• of in het laatste geval kunnen ook samenwerkingsafspraken worden gemaakt, zoals een 
stembusakkoord, elkaar vasthouden tijdens coalitiebesprekingen, gezamenlijke 
fractievergaderingen houden etc. 

 
De bijeenkomst werd door 26 leden bijgewoond. In 5 groepjes werden de vragen besproken. 
Per vraag werden de antwoorden plenair besproken en voorzien van commentaar. Hieronder 
worden de vragen kort herhaald en met een samenvatting van de discussie. 

 
Zijn er relevante, inhoudelijke verschillen tussen beide partijen? 
Er zijn inhoudelijke verschillen, terug te voeren op de aandacht voor 
bestaanszekerheid (PvdA) en duurzaamheid (GL). Deze verschillen zijn 
overbrugbaar, maar vergen een blijvende investering en een continue, open dialoog 
op verenigings- en fractie-niveau. De leden zien mogelijkheden om gezamenlijk 
speerpunten te benoemen die gebruikt kunnen worden in de campagne voor de 
gemeenteraadsverkiezingen. 
 
Zijn er relevante, culturele verschillen tussen beide partijen? 
Beide partijen handelen vanuit eigen ideologische overwegingen en daardoor krijgen 
andere prioriteiten de nadruk. Politiek handwerk blijft mensenwerk en dat betekent 
dat meer geïnvesteerd moet worden in de chemie tussen de fracties. 
Leden pleiten ervoor een gezamenlijke jongerenorganisatie in te richten voor 
Haarlem e.o.  
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Welke vorm van samenwerking heeft de 
meeste voordelen vóór de verkiezingen? 
De tendens is dat de leden zich uitspreken voor 
afzonderlijke lijsten en verkiezingsprogramma’s 
met goede afspraken voor samenwerking en 
investering in elkaar in de komende raadsperiode. 
Dit kan tot uiting komen in gezamenlijke 
speerpunten in de verkiezingsprogramma’s. Met 
die speerpunten is het mogelijk gezamenlijk toch 
campagne te voeren. Voor de potentiële 
achterbannen blijft genoeg te kiezen. 
Enkele leden zijn van mening dat een gezamenlijke lijst, gezamenlijk programma en 
een lijsttrekker de voorkeur heeft. 
 
Welke vorm van samenwerking heeft de meeste voordelen ná de verkiezingen? 
De verwachting is dat met een gezamenlijke lijst een grote fractie ontstaat, wellicht 
kleiner dan het huidige aantal. Er is een risico dat de samenwerking met andere 
fracties moeilijker gaat verlopen (David vs Goliath). De kans bestaat dat minder 
wethouderposities worden binnengehaald. 
In een grote fractie zal een ander type raadslid nodig zijn, niet iedereen kan 
commissiewerk doen en het aantal portefeuilles per fractielid wordt minder.  
Afzonderlijke lijsten maakt het mogelijk voor de eigen partij de eigen punten te 
verzilveren. 
 
Belangrijkste punten uit de discussie 
De aanwezige leden zijn van mening dat uiteindelijk de PvdA en GL samen 
een fractie moeten vormen op basis van een gemeenschappelijk programma. Er 
wordt echter verschillend gedacht over het tijdpad. De meeste aanwezige leden 
vinden dat beide partijen en fracties meer tijd nodig hebben om de eerder genoemde 
culturele en inhoudelijke verschillen te overbruggen. Een gezamenlijke lijst in 2026 
komt voor hen te vroeg. Een aantal aanwezige leden pleit ervoor wel al in 2026 met 
een gezamenlijke lijst mee te doen. 
De aanwezige leden zijn het erover eens dat het in ieder geval goed zou zijn om 
gezamenlijke een aantal speerpunten te benoemen en op te nemen in beide 
verkiezingsprogramma’s en te gebruiken in gezamenlijke campagnes. Men is zich 
bewust dat voor potentiële kiezers beide partijen een duidelijk verhaal moeten 
presenteren, en waarom er op links wat te kiezen valt.  
 
Hoe nu verder? 
Met de bevindingen uit het ledengesprek zal het bestuur een enquête houden onder 
alle leden met een tweetal opties voor de samenwerking (afzonderlijke lijsten met 
afspraken of een gezamenlijke lijst en programma). De resultaten van het 
ledengesprek en de enquête worden ingebracht in de gezamenlijke 
ledenbijeenkomsten met GroenLinks in het najaar. Na deze gesprekken zullen de 
besturen van beide partijen een advies formuleren voor besluitvorming in een ALV 
van elke partij in december 2024. 
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EVEN BIJPRATEN 

\    Bloemendaal              Haarlem 
 
 
 
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
 
 
 
 
 

     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

    
 
 
  
  

Veel emoties 
De gemoederen liepen onlangs hoog op rond 
het initiatiefvoorstel voor het splitsen van 
woningen. Omdat er een pre-advies van het 
college lag, maar door de voormalig 
wethouder verzuimd was dit ook 
daadwerkelijk in het college te agenderen, 
ontbrak er een formeel college advies. En 
werd het stuk van de agenda gehaald. Het 
komt nu terug in september in de raad, maar 
dit is bij de indiende partijen niet goed 
gevallen. Wordt vervolgd. Wij zijn als PvdA 
voor (het versoepelen van) woningsplitsen. 
 

Muziekschool en bibliotheek 

De raad is akkoord gegaan met een nieuwe 
aanpak voor de gemeentelijke Muziekschool. 
Met name bestaat dit eruit dat er een 
adviescommissie word samengesteld dat 
mee stuurt naar een Muziekschool die 
toekomstproof is.  
Ook ging de raad akkoord met een voorstel 
voor extra krediet voor de Bibliotheek. De 
toegankelijkheid wordt verbeterd en het 
gebouw wordt moderner ingericht. Ook kan 
zo het samenwonen met Welzijn 
Bloemendaal goed worden vormgegeven. De 
PvdA stemde tegen het amendement om als 
voorwaarde op te nemen dat het Rijk een 
bijdrage zou doen. Desondanks kreeg het 
amendement een meerderheid. 
 

Metropool Regio Amsterdam 
Er is ook gesproken over de voortgangsnota 
ven de MRA. Er is geen wijziging op de 
zienswijze ingediend. Wel hebben wij 
gevraagd om beter te duiden welke 
meerwaarde de MRA samenwerking heeft 
voor onze gemeente. Voor een kleine 
gemeente als Bloemendaal is zo’n enorm 
samenwerkingsverband toch ver weg en 
abstract.  
 
Binnenkort meer over de nieuwe 
Wethouders. Die voor D66 is bekend:  
Thessa van der Windt.  Zij is nu raadslid voor 
D66 in Haarlem 
 
Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 

 
 

 
 

 

Woningen 
In de laatste maanden gebeurde er iets 
opvallends in twee Haarlemse 
nieuwbouwprojecten. Er werden 
middenhuurwoningen omgezet naar sociale 
huur. Op beide plekken lukte het niet om 
beleggers te vinden voor de geplande 
middenhuurwoningen. Op beide plekken stapt 
woningcorporatie Ymere nu in, met hulp van de 
gemeente. Dit zorgt voor 92 extra sociale 
huurwoningen. En het zorgt ervoor dat de 
woningbouw niet vertraagt.  
 
In 2023 behaalde Haarlem een bouwrecord. De 
stad groeide met 1.434 woningen! Daarvan zijn 
125 woningen sociale huurwoningen en 1.113 
middensegmentwoningen. Haarlem presteert 
dus bijzonder goed in het middensegment. Als 
het gaat om sociale huur moet er een 
achterstand worden ingelopen. Meer weten? 
Raadslid Dion Heinis schreef er dit bericht over 
op onze site.  
 

En nog meer woningen 
Eerder schreef Dion over de ontwikkelzone 
Zijlweg-West waar komende jaren ongeveer 
600 woningen worden gebouwd, waarvan de 
helft sociale uur. De gemeente voorkomt dat er 
gespeculeerd wordt door voorkeursrecht te 
vestigen op de gronden.   
 

Groene singel  
De Gedempte Oostersingelgracht wordt 
heringericht. Het is een prachtig voorbeeld van 
hoe samenwerking tussen gemeente en 
bewoners kan leiden tot een mooi en leefbaar 
stukje stad. Dit project, aangedreven door co-
creatie en een gedeelde visie op vergroening 
en duurzaamheid, markeert een belangrijke 
stap naar een gezondere en groenere 
leefomgeving. Als PvdA Haarlem zijn we 
bijzonder blij met deze ontwikkeling en de 
manier waarop het proces is verlopen. 
Benieuwd hoe het project eruit komt te zien? 
Raadslid Matin Abbasi schreef er dit artikel over 
op onze site.    

 
 
Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter PvdA 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
https://haarlem105.nl/haarlems-d66-raadslid-van-der-windt-wordt-wethouder-in-bloemendaal/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/van-middelduur-naar-sociale-huur-zo-bouwt-haarlem-door/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/haarlem-voorkomt-speculatie-in-ontwikkelzone-zijlweg-west/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/haarlem-voorkomt-speculatie-in-ontwikkelzone-zijlweg-west/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/haarlem-voorkomt-speculatie-in-ontwikkelzone-zijlweg-west/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/co-creatie-samen-voor-een-groener-en-leefbaarder-haarlem/
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    Heemstede                           Zandvoort 
 
 
 
  

Financieel meerjarenperspectief 
Heemstede gaat net als veel gemeenten de 
rode cijfers in vanaf 2026. En daarna 
worden die rode cijfers per jaar een beetje 
dieper. Voor PvdA Heemstede is de inzet 
duidelijk: wij willen nooit bezuinigen op onze 
collectieve voorzieningen, zoals de 
bibliotheek, het zwembad of onze scholen. 
Liever gebruiken we geld dat we de vorige 
jaren over hielden om gaten te dichten, 
verhogen we de bijdragen voor het 
aanvragen van leges en het parkeergeld, en 
als het nodig is doen we nog een stukje 
OZB, omdat Heemstede zwaar onder het 
Nederlands gemiddelde zit qua OZB-tarief. 

Motie bij de kadernota  

 
 
Het is traditie geworden dat gezinnen met 
kinderen rond bijstandsniveau richting de 
feestdagen een kledingkaart ontvangen. Dit 
doet de gemeente tot nu toe onder 
voorwaarde dat hiervoor geld beschikbaar is 
binnen de begroting van sociale zaken. Wij 
zullen een motie indienen dat oproept om de 
kledingkaart structureel op te nemen in de 
begroting. 

 
Fiasco asiel 
HBB, VVD en GL hebben samen ingestemd 
met een amendement waarmee wordt 
bepaald dat Heemstede de komende 
maanden alleen de mogelijkheden mag 
verkennen voor de kleinst mogelijke 
asiellocaties van circa 50 plekken. Wij 
betreuren dit enorm, omdat de kans dat we 
onze opgave hiermee kunnen realiseren 
heel klein is. 
 
 
Hartelijke groet, Romee en Celmo 

 
 
 
 

Contemplatie 
De juni raad is altijd terugblikken en 
vooruitkijken. Wat is er terechtgekomen van 
de plannen van vorig jaar en wat zijn de 
beleidsvoornemens voor het komend 
jaar. Zandvoort heeft 8,9 miljoen 
overgehouden op de begroting van 2023. 
Voor een deel investeringen die nog niet zijn 
uitgevoerd. Voor een deel geld van het Rijk 
wat ‘over’ is. Zoals de 8 ton voor opvang van 
Oekraïners. En 2,4 miljoen overschot uit 
parkeeropbrengsten. De coalitie claimde het 
bedrag met het instellen van een reserve voor 
toekomstige investeringen in parkeren en 
mobiliteit.  

Armoedebeleid 
Geld is op korte termijn niet een probleem, zo 
sprak de wethouder financiën. PvdA stelde 
voor om dit meer aan de lage inkomens te 
besteden voor wie geld wel een groot 
probleem is. Brede aanpak armoedebeleid 
bijvoorbeeld. Na de zomer komen de 
resultaten uit een zogenaamd 213A 
onderzoek over het armoedebeleid. We 
verwachten dat dit tot verbetervoorstellen 
leidt. Net als vorig jaar stelden we voor om de 
extra verhoging boven inflatie van lokale 
lasten te schrappen. Dat is aangenomen. De 
coalitie bekommerde zich vooral om de 
bezoekers: de tarieven voor parkeren en 
toeristenbelasting worden komend jaar niet 
verhoogd.  
 
Verdere voorstellen van PvdA onder meer: 
schrappen van drempels voor lage inkomens 
bij de uitwerking van het jongeren 
preventiemodel. Voor de zomer zwemlessen 
in zee is dit vast gelukt. En er komt een 
onderzoek naar een natuurbegraafplaats.   

Zorgen 
Grote zorgen houden we over de 
woningbouwprojecten. Op dit moment worden 
projecten uitgevoerd die vorige periode zijn 
vastgesteld: Watertorenplein, Duinwachter, 
Mariaschool. Voor de Corodex, Entree en 
Badhuisplein zijn ook visies vastgesteld maar 
nog steeds geen definitief plan. In juli staat 
het Badhuisplein op de agenda. Een eerste 
blik leert dat we waarschijnlijk terug bij af zijn 
omdat er een streep gaat door de visie die er 
al ligt.   
 
Maaike Koper, Raadslid PvdA 
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Agenda 
 
Maandag 1 juli 

 
Keti Koti herdenking en viering. 
 
Op 1 juli ben je vanaf 16:00 uur van harte welkom in de 
Schuur, dan komt brassband Earthquake aan na een 
tocht vanaf het station (start daar is 15:00 uur). 
Alles is gratis met uitzondering van de drank. Het is niet 
nodig om kaartjes te reserveren. Je bent ook van harte 
welkom als je bij een deel van het programma aanwezig 
kunt zijn. 

 
 

Woensdag 3 juli: 
 
Algemene Leden Vergadering afdeling Zuid-Kennemerland 
 

Agenda: Spreker Jeroen Recourt, Eerste Kamerlid, over 
de samenwerking tussen de PvdA en GL in de Eerste 
Kamer, verder de stand van zaken met betrekking tot de 
samenwerking met GL, aftreden van de voorzitter André 
Broekmans en benoeming van Daan Keiner als interim-
voorzitter. 
Aanvang: 20:00 – 22:00 uur, daarna borrel in Café Bert, 
Voorzorgstraat 42, Haarlem 
Locatie: Het Badhuis, Leidseplein 49, Haarlem 

 
Donderdag 11 juli: 
 
Ledengesprek met GL in Bloemendaal, Heemstede en Zandvoort 
 

Agenda: elkaar leren kennen, praten over de 
samenwerking 
Aanvang: 20:00 uur 
Locatie: Dorpshuis Bloemendaal, Donkerelaan 20, 
2061 JM Bloemendaal 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

https://ketikotihaarlem.nl/
https://www.schuur.nl/keti-koti?utm_source=twm-alert&utm_medium=email&utm_campaign=84360-05-06-2024&utm_term=ketikotiuitnodigingzoveelmogelijkmensen
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Geld is niet goedkoop 
In de laatste commissievergadering van het 
waterschap voor het zomerreces bespraken we 
de voorjaarsnota. De nota bevatte geen vrolijk 
nieuws. Alle projecten worden geconfronteerd 
met prijsstijgingen, krijgen we te horen. Forse 
ingrepen zijn daarom bij de begroting voor het 
jaar 2025 niet te vermijden. We zullen politieke 
keuzes moeten maken. Maar de keuzevrijheid is 
niet erg groot. Bij een waterschap is er sprake 
van een functionele decentralisatie. Een 
waterschap heeft de taak toebedeeld gekregen 
om in een bepaald gebied te zorgen voor, kort 
samengevat, schoon water en droge voeten. 
Het is een uitvoeringsorganisatie.  

 
Ook al zijn we een zelfstandig, democratische gekozen bestuur, we kunnen niet zomaar 
stoppen met de uitvoering van onze taak. De dijken moeten blijven voldoen aan de 
veiligheidsnormen, ook al wordt die opgave als gevolg van klimaatveranderingen zwaarder. 
In 2027 moet het oppervlaktewater voldoende schoon zijn en voldoen aan de Europese 
Kaderrichtlijn Water. Ook dat betekent voor een waterschap nogal wat. 
 
Veel chemische vervuiling maakt het lastig om te zorgen voor schoon oppervlaktewater. 
Medicijnresten zijn een belangrijk onderdeel daarvan. Via ontlasting en urine en door het 
wegspoelen van oude medicijnen via de gootsteen, komen medicijnresten in het rioolwater 
terecht. Dat gaat ieder jaar om ruim 500 ton. Ongeveer 40% daarvan komt in het 
oppervlaktewater terecht omdat de zuiveringsinstallaties dat niet goed kunnen verwijderen. 
Het moet dus beter. Maar extra investeren in medicijnresten verwijderaars kost geld. Wat 
precies moet – Europese regels zijn vaak tijdelijk wat op te rekken – en of we niet alvast een 
stapje extra willen doen dan moet, zijn politieke vragen. 
 
Zo’n vraag ligt nog scherper op tafel als je je realiseert dat al het geld rechtstreeks 
opgehaald moet worden bij burgers en bedrijven. Voor gemeenten vormen de bijdragen van 
het rijk via het gemeentefonds de belangrijkste bron van inkomsten. Er is geen vergelijkbaar 
waterschapfonds. Een waterschap moet in financiële zin zijn eigen broek ophouden. Er is 
geen goedkoop geld. Bij de voorjaarsnota lag het dilemma op tafel of minder ambities of 
meer schulden of hogere belasting. Iedereen gaat dan natuurlijk praten over zaken die 
slimmer kunnen want dit soort dilemma’s zijn niet leuk. En er zijn zeker wel mogelijkheden, 
maar aan het eind van de dag ligt het dilemma toch nog steeds op tafel.  Ook wij als PvdA-
fractie denken dat er weinig anders op zit dan lasten voor burgers toch weer te verhogen. 
Het zorgen voor droge voeten en schoon water wordt steeds kostbaarder en dat zal iedereen 
merken. 
Maar dan willen we wel dat de kwijtscheldingsregeling voor mensen die nauwelijks inkomen 
hebben, overeind blijft. Het rechtse college dat eigenlijk nooit tot stand had mogen komen, 
komt met een onderzoek naar de mogelijkheden om de kwijtscheldingsregeling te 
versoberen. En dat op een moment dat we ons gedwongen voelen om uitgesmeerd over vier 
jaar de tarieven met meer dan 50% te verhogen. De PvdA vindt dat we solidair moeten 
blijven met de mensen voor wie aan het eind van de maand echt elke euro telt.   
 
Jan de Ridder.  
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Overige informatie 

 
 
Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te 

maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. 
promotieactiviteiten Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze 

link. Het bedrag staat op €10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g

